

MUNICIPAL

BULLETIN

MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 3 mai 1915, a.m.

MM. les Commissaires Ainey, Hébert, McDonald.
Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par
M. le Commissaire McDonald, il est
Résolu: Que M. le Commissaire Hébert prenne le fauteuil.

Les minutes sont approuvées.

1.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la Banque de Montréal, par ses agents à New-York, soit autorisée et est, par la présente, requise, de retenir en leur possession, à même le produit de l'emprunt de 3 ans, au montant de \$6,100,000, daté le premier mai 1915, vendu à MM. N. W. Harris & Co., Inc., et leurs associés, payable à New-York, le 14 mai courant, un montant suffisant, au taux courant de l'échange, pour rencontrer les obligations suivantes, viz:

Bons du Trésor, pour £250,000 sterling, dus à Londres, le 17 mai courant;

Bons du Trésor, pour £750,000 sterling, dus à Londres, le 16 juin prochain.

La Banque de Montréal devant faire le paiement desdits Bons à leur maturité.

2.—(26859) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, transmettant pour approbation, la forme du bon 6901 et les coupons d'intérêt y annexés, étant le premier de la série de 6,100 bons semblables à être employés en rapport avec l'emprunt de \$6,100,000.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la forme et la teneur du bon No 6901 et des coupons d'intérêt y annexés, étant le premier de la série de 6,100 bons semblables à être employés, en rapport avec l'emprunt de \$6,100,000, vendu à MM. N. W. Harris & Co., Inc., et leurs associés, soient approuvées.

3.—(26656) Soumis un rapport du Surintendant de l'Éclairage, au sujet de l'inspection des établissements sur les

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 3rd May 1915, a.m.

Present: Commissioners Ainey, Hébert and McDonald.
On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was
Resolved: That Commissioner Hébert take the Chair.

The minutes were confirmed.

1.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Bank of Montreal, through its agents at New York, be authorized and is hereby required to retain ex-proceeds of the 3 year loan, to the amount of \$6,100,000, under date of 1st May 1915, sold to Messrs. N. W. Harris & Co., Inc., and their partners, payable at New York, on the 14th May instant, an amount sufficient, at the current rate of exchange, to meet the following liabilities:

Treasury bills, to the amount of £250,000 sterling, maturing at London on the 17th May instant;

Treasury bills, to the amount of £750,000 sterling, maturing at London on the 16th June next.

The Bank of Montreal to redeem the said Treasury bills at their maturity.

2.—(26859) Submitted a report from the City Treasurer transmitting for approval form of Bond 6901 and the interest coupons thereto annexed, being the first of the series of 6,100 similar bonds to be used in connection with the \$6,100,000 loan.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the form and tenor of Bond No. 6901 and of the interest coupons thereto annexed, being the first of the series of 6,100 similar bonds to be used in connection with the \$6,100,000 loan sold to Messrs. N. W. Harris & Co., Inc., and their partners, be approved.

3.—(26656) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, aent the inspection of the es-